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Geachte heer Prins, 

 

Hiermee geven wij antwoord op de door u op grond van artikel 39 van het Reglement 
van Orde gestelde vragen met betrekking tot het waterbeheerprogramma van 

waterschap Rivierenland.  
 

Vraag 1. Waarom stuurde u geen inhoudelijke reactie naar het Waterschap 
Rivierenland over de ontwerpversie van het Waterbeheerprogramma 2022-2027?  
Er was geen aanleiding om een inhoudelijke reactie te sturen naar het waterschap. 
 
Vraag 2. Bent u van plan om bouwwerken toe te staan die leiden tot onnodige 
beperkingen voor ruimtelijke ontwikkelingen ten noorden van de spoorlijn?  
Het programma voor de ruimtelijke ontwikkelingen ten noorden van de spoorlijn én 

die van de uitbreiding van de RWZI zijn nog in verkenningsfase en daarmee is het te 

vroeg om deze vraag nu te beantwoorden.  
 
Vraag 3. Zou u het jammer vinden wanneer woningbouw of een andere ruimtelijke 
wens wordt beperkt door een uitbreiding van de rioolwaterzuivering in westelijke 
richting? Zo nee, waarom niet?  
De plannen van het Waterschap zijn nog prematuur. Bij nadere uitwerking van de 

diverse ruimtelijke ontwikkelingen zullen we integraal en met onze partners een 

afweging moeten maken. Een uitbreiding (in welke vorm dan ook) van de 
rioolzuivering dient ook een belang voor Sliedrecht, in verband met de uitbreiding 

aansluitingen en aanbod afvalwater door woningbouw.  
 
Vraag 4. Hoe gaat u alsnog proberen te bereiken dat de noodzakelijke uitbreiding van 
de rioolwaterzuivering niet plaatsvindt in westelijke richting, maar bijvoorbeeld in 
oostelijke richting? 
Bij het proces van ruimtelijke ontwikkelingen worden in principe de relevante 
belanghebbenden betrokken. We zijn en blijven in nauw overleg met onze partners 

over een integrale invulling ten noorden van de spoorlijn. 

 

Wij vertrouwen erop hiermee voldoende geïnformeerd te hebben.  
 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Sliedrecht, 
De secretaris,                     De burgemeester, 

 
 

 

N.H. Kuiper mca mcm         mr. drs. J.M. de Vries 
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